
Curaçao Business Magazine (CBM): Waarom bent u 
belastingrecht gaan studeren?  
Zuleika Lasten (ZL): Toen ik 17 jaar oud was, wilde ik iets gaan 
studeren waarmee ik later een goed salaris zou kunnen verdie-
nen. Naar mijn mening houdt de manier waarop onze gemeen-
schappen georganiseerd zijn, in dat we altijd met belastingen te 

maken hebben. Ik concludeerde dus dat ik zeker een toekomst 
had in die specialisatie. Toen ik die beslissing eenmaal had 
genomen, ben ik naar Nederland gegaan om fi scaal recht te stu-
deren en ik heb daar nooit spijt van gehad. Belastingrecht heeft 
me altijd al geïnteresseerd, niet alleen tijdens mijn studie maar 
ook in mijn werk. Het is zo dynamisch: elke cliënt, individu 
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In deze uitgave besteden we speciale aandacht aan Zuleika 
Lasten, de eerste vrouw die het schopte tot partner bij PwC Dutch 
Caribbean. Zij is een vrouw met visie en overtuiging, en haar ‘passie, 
streven naar uitmuntendheid en haar vermogen om zich in te leven 
in anderen’ zijn de eigenschappen die PwC ertoe brachten, haar te 
promoveren tot deze hoge positie. Mevrouw Lasten maakte tijd vrij 
in haar drukke agenda om met Curaçao Business Magazine te praten 
over de manier waarop ze deze hoge post had bereikt. 
MET ZULEIKA LASTEN, PARTNER BIJ PWC, DUTCH CARIBBEAN

Ik heb altijd geweten dat 
om vooruit te komen, ik 
meer moest presteren en 
investeren dan men van mij 
verwachtte en dat ik enkele 
offers zou moeten brengen. 
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en multinational heeft zijn eigen specifi eke problemen op het gebied 
van belasting, het is dus nooit saai. Ik ben daar zeer enthousiast in en 
ik vind het prachtig om creatieve oplossingen te bedenken binnen het 
fi scale kader om mijn cliënten te helpen en een meerwaarde voor hen te 
kunnen zijn. 

CBM: Kunt u iets vertellen over hoe u partner bent gewor-
den bij PWC, hoe u zich van onderop naar de top hebt ge-
werkt?
ZL: PwC was mijn eerste en tot nu toe enige werkgever. Toen ik klaar 
was met mijn studie fi scaal recht begon ik mijn carrière bij PwC in 
Nederland in het jaar 2000. Zelfs toen ik begon te werken, eerst als 
assistent belastingen, had ik altijd al in mijn achterhoofd om uiteinde-
lijk partner te worden met als specialisatie belastingen. Dat begint met 
betrokkenheid, toewijding en gepassioneerd zijn met het werk, constant 
goede kwaliteit werk af te leveren en te leren, investeren in leren. In 
2003 verhuisde ik terug naar Curaçao maar bleef werken bij PwC. In 
totaal ben ik al meer dan 13 jaar bij PwC. Ik heb altijd geweten dat om 
vooruit te komen, ik meer moest presteren en investeren dan men van 
mij verwachtte en dat ik enkele offers zou moeten brengen. Ik wist ook 
dat ik persoonlijk de verantwoordelijkheid moest nemen en actie moest 
ondernemen om veranderingen en ideeën te realiseren. Ik gaf alles wat 
ik had om een waardevolle bijdrage te leveren voor het team, voor PwC 
en onze cliënten. 

CBM: Hoe staat het met uw balans werk en privé?
ZL:  Ik denk dat het allemaal neerkomt op een goede planning, en ook 
op onderling begrip, liefde en steun van je gezin. Je moet alles zo effi ci-
ent mogelijk plannen en goed communiceren. Daar gaat het om.

CBM: Had u een mentor?
ZL: Mijn moeder en mijn gezin zijn zeer sterke drijvende krachten en 
ik ben ze dankbaar dat ik dit heb kunnen bereiken. Mijn moeder heeft 
me echt gedrild. Dankzij haar ben ik erg gedisciplineerd en ambitious. 
Je best doen om te excelleren en met minder geen genoegen nemen, dat 
waren de basisprincipes van mijn opvoeding. Wanneer je probeert te 
excelleren, blijven je cliënten je trouw omdat ze zien dat je voor hen net 
dat stapje meer wilt doen. 

CBM: Wat vindt u ervan dat een vrouw zich opwerkt in een 
‘mannenwereld?’
ZL: Ik denk dat het soms moeilijker is om als vrouw de top te berei-
ken omdat je ook nog moeder bent: je hebt je gezin dus moet je altijd 
meerdere ballen in de lucht houden. Met name mensen zoals ik die stre-
ven naar uitmuntendheid moeten soms offers brengen. Ik denk echter 
wel dat het een hele prestatie is als je de top kunt bereiken. Naar mijn 
mening hebben vrouwen gelijke kansen. Het hangt af van de prioriteiten 
die je je als vrouw stelt. Ik ben moeder, echtgenote, carrièrevrouw met 
een drukke baan als partner belastingen. En tot nu toe heb ik alles per-
fect kunnen combineren. Ik denk dat als je echt iets wil bereiken, je dat 
ook kunt. Het is een kwestie van prioriteiten en doelen stellen en heel 
hard werken om die te realiseren.  

CBM: Sheryl Sandberg, CEO van Facebook, schrijft in haar 
boek dat vrouwelijke eigenschappen niet beloond of ge-
waardeerd worden op het werk, maar dat vrouwen die zo-
genaamd mannelijke eigenschappen vertonen, worden ge-
minacht. Wat vindt u hiervan en hoe denkt u dat u dit beeld 
hebt overwonnen?  

ZL: Dat is een moeilijke vraag, maar ik denk dat ik vanaf het allereerste 
begin niet het etiketje opgeplakt wilde hebben van een vrouw die zich-
zelf moest bewijzen, dus op kantoor heb ik me nooit willen gedragen als 
een feministe. Ik denk dat elk individu zijn eigen sterke punten heeft; je 
moet een visie hebben over wat jij belangrijk vindt en je moet stappen 
ondernemen en hard werken om die visie te realiseren. Je moet ver-
trouwen in jezelf hebben en overtuiging en gefocust zijn op wat je wilt 
bereiken – resultaat-georiënteerd zijn. Ik ben er van overtuigd dat wan-
neer je de doelen die je jezelf hebt gesteld, ook realiseert, de mensen om 
je heen in je gaan geloven. Dat maakt je tot een leider. Anderen gaan je 
volgen omdat ze beseffen dat je niet zomaar iets roept, het gebeurt ook 
werkelijk. Ik denk dat in elk aspect van je leven, privé of zakelijk, je 
focus je realiteit wordt. Een goed voorbeeld vormen de grote uitvinders 
in de wereld. De mensen dachten in eerste instantie dat hun ideeën idi-
oot waren of onmogelijk, maar het is keer op keer bewezen dat zelfs wat 
onmogelijk lijkt, mogelijk is. 

CBM: Als een jong meisje u nu om raad komt vragen, wat 
adviseert u haar dan?
ZL: Stel je doelen, geloof in jezelf en werk hard om die doelen te reali-
seren. Wees creatief, denk niet in problemen maar in kansen, zoek altijd 
naar de oplossing.

CBM: Wat is uw volgende doel?
ZL: Dat PwC Dutch Caribbean verder groeit, nog meer getalenteerde 
mensen voor ons laten werken dan nu al het geval is, en dan niet alleen 
in de lokale markten die we al bedienen: Aruba, Bonaire, St. Maarten 
en Curaçao, maar ook in de Latijns-Amerikaanse markt. Ik wil dat PwC 
Dutch Caribbean erkend wordt voor zijn talenten en de toegevoegde 
waarde die we onze cliënten kunnen bieden.

CBM: Hebt u ooit overwogen om voor uzelf te beginnen?
ZL: Die mogelijkheid heb ik in de loop der tijd wel gehad, meermaals. 
Soms denk je erover, maar ik ben een erg sociaal persoon en ik denk 
dat het veel leuker is om iets samen met anderen te creëren dan dat je 
dat alleen doet. Ik houd er van om mensen te motiveren, te investeren in 
hun kennis en ze dan te zien groeien. Het goede nieuws is dat uiteinde-
lijk je de prestaties samen kunt vieren, niet alleen, maar met anderen. 
Voor mij heeft dat veel meer waarde dan dat ik in mijn eentje ben.

CBM: Wilt u nog iets toevoegen?
ZL: Bij het streven naar het realiseren van onze dromen is het belangrijk 
om een gevoel van dankbaarheid te behouden voor de mensen in ons 
leven en om zelfs de kleinste dingen te waarderen.   
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Ik denk dat het soms moeilijker is om 
als vrouw de top te bereiken omdat 
je ook nog moeder bent: je hebt je 
gezin dus moet je altijd meerdere 
ballen in de lucht houden.
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